
Jelling Lokalråd, bestyrelsesmøde
29.03.22 kl 19:30
Fælleshuset på Ravnshøj

Deltagere: Iben, Anja, Britta, Martin(ca 20.00), Dennis, Jørn, Grethe, Rasmus, Søren

Mødeleder: Jørn
Referent: Jørn

Pkt Dagsorden Referat

1 Godkendelse af dagsorden og
forrige mødes referat.

Godkendt forrige mødes stikordsreferat.
Dagsorden godkendt.

2 Generalforsamling 20.4.22
● Praktiske forhold.
● Forslag til dagsorden:

1 Beretning
2 igangværende aktiviteter
3 Valg
4 Eventuelt

Afholdes så vidt muligt på Kroen. (Britta
undersøger.) 19.30 til ca 22
Der skal serveres >kaffe, kage, øl og
vand.
emnerne er:

● Trafikplan
● Miyawaki skoven
● Byvision
● Anesminde.

der inviteres Gerda R. Jørgensen og
Thyge Bjerring
Jørn spørger Benjamin om han vil
fortælle kort om Miyawakiskovprojektet.

3 Trafikplan status
Nyt om Cyklisme?
Se også under pkt 4 om cyklisme

Lokalrådet savner tilbagemelding fra
kommunen. Risikoen for at der ikke når
at komme noget med ved næste
budgetforhandling er overhængende.

Martin rykker for Byplanen, da der skal
orienteres om den på
Generalforsamlingen.

En forespørgsel om kommunen vil sikre
stiadgang via Skrænten var negativ

4 Siden Sidst, kommende  aktiviteter
og indkomne mails.

● Status for Miyawaki
● Hvem overtager Brittas

engagement i Kongernes
Jelling.

● Svar mangler til Anne Sofie

Miyawaki skoven er færdig og
plantningsarbejdet havde næsten
karakter af en lille folkefest,  men der er
grund til at være bekymret for vildtskader
og der er umiddelbart ikke planer om
forebyggelse.



Stjernholm fra ULN Udvalget
for Lokalsamfund og
Demokrat, vil gerne deltage i et
lokalrådsmøde efter
generalforsamlingen

● Mail fra Bjarne Boysen ang.
Fremtidens cyklisme.

● BID møder
● Tour De France.
● Er nogen tilmeldt mødet i

Vandel ang. Klimanetværk.
30.3. (i morgen)

● ANDET?

Lokalrådets deltagelse i
samarbejdsudvalget for Kongernes
Jelling ser lokalrådet som vigtig og Britta
tilbyder at deltage i første møde efter
generalforsamlingen, når der er fundet
en ny repræsentant.

Martin skriver til Anne Sofie ang. hendes
tilbud om at deltage i et lokalrådsmøde
efter generalforsamlingen.

Søren svarede på Bjarne Boysens mail
om Fremtidens cyklisme.

BID Der er for lidt interesse for puljen på
75.000 kr til nye initiativer.

23.4. Tour der recycling, en familiedag
med emnet pimp your bike.

Ingen deltager i klimanetværksmødet, da
det ligger lidt uden for lokalrådets
arbejde.

5 Nyt til Facebook, hjemmesiden og
pressen

Iben skriver om generalforsamlingen.

6 Eventuelt.


